
Francky, 
 
Er is gisterenavond beslist om de veldloop niet te laten doorgaan. 
Deze beslissing is genomen door de nieuwe maatregelen. Het is een publiek toegankelijk terrein. Er 
kon gekozen worden voor covid safe ticket en/of mondmaskerplicht. 
Dit is voor onze organisatie onmogelijk omdat we het terrein niet kunnen afsluiten. En constant 
mensen moeten laten rondlopen om de toeschouwers hier attent op te maken zagen we niet zitten. 
Hoe jammer dit ook is.  
  
Laat ons hopen dat we in 2022 nog eens een veldloop kunnen inrichten. 
 
Joeri 
 


